
 

NIEUWSBRIEF #4 2022
campagne gemeenteraadsverkiezingen in volle gang

Wie is… Raiza Sattaur?
Ik ben Ashot Mnatzakanian (19), een geboren en 

getogen Waddinxvener. Met veel plezier volg ik 

momenteel de opleiding European Studies aan de 

Haagse Hogeschool in Den Haag. Al lange tijd ben ik 

geïnteresseerd in de politiek en ik vind dat er veel beter 

kan in de lokale politiek, vooral als het gaat om het 

omgaan met en de participatie van jongeren in de 

samenleving.   

Het CDA is echt een plek waar ik mij als burger en als 

kiezer thuis voel. Het is dé brede middenpartij die is 

gegrondvest in pragmatisme, gekoppeld aan een sterk 

verantwoordelijkheidsgevoel tegenover de 

samenleving. Het is een partij waar ik vertrouwen in 

heb en ons verkiezingsprogramma reflecteert dat.   

Als jongere merk ik dat we niet gehoord worden.  Ook 

in de lokale politiek worden keuzes gemaakt voor de 

komende generaties, zonder een luisterend oor voor de 

jongeren. Hier moet verbetering in komen en daar 

maak ik mij hard voor. Dat doe ik het liefst met het 

CDA, de partij die dat als beste waar kan maken.
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Beste lezers,

Hugo van Berkesteijn rekent zich tot de harde kern van de CDA-supporters en doet een beroep op u allen om te 
komen stemmen. Dat is ook de oproep die wij als campagneteam en CDA-kandidaten doen. Wij hopen dat u die 
oproep doet aan al uw vrienden en bekenden.  

Inmiddels is het zichtbaar en voelbaar dat de verkiezingen er aan komen. Overal in het dorp. De komende weken 
wordt dat nog meer. Ook het CDA timmert stevig aan de weg. 

Opnieuw stellen wij een paar kandidaten aan u voor. De lijsttrekker, Bastienne Prins, bewaren we even voor het laatste 
nummer vlak voor de verkiezingen.  
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Stuurt u de nieuwsbrief door naar vrienden, familie en bekenden? Hartelijk dank alvast. Ook kunnen belangstellenden 
zich inschrijven op de nieuwsbrief (zie onder aan deze nieuwsbrief). 
 
Redactie Nieuwsbrief 
Peter Besuijen

BEKIJK HET VERKIEZINGSPROGRAMMA→

Mijn naam is Raiza Sattaur. Ik ben Neuropsychologe 
en werkzaam bij Parnassia Groep. Mijn afdeling 
behoort tot de specialistische GGZ. Deze is onder 
andere gericht op kinderen, jongeren en gezinnen 
die moeite ondervinden door de aanwezigheid van 
depressie, autisme, suïcidale gedachten en andere 
factoren die zij op dat moment als belemmerend 
ervaren. Ik ben betrokken in het bieden van een 
luisterend oor en help hen door middel van 
verschillende behandelingen. De ervaren zwaarte 
wordt zienderogen stapsgewijs verlicht. De 
belemmerende factoren worden voor hen beter 
hanteerbaar, zodat zij beter kunnen genieten van 
het alledaagse leven. 

Wegens mijn betrokkenheid en zorgzame aard ben 
ik bereid om mij hard te maken voor de ander. 
Hierdoor ben ik al langere tijd vrijwillig actief als lid 
van het wijkplatform en de participatie adviesraad, 
kamer zorg. Dit wil ik nu een niveau hoger tillen en 
daarom sta ik als kandidaat raadslid voor het CDA.
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Wie is….  Ashot Mnatzakanian?



 

Ik ben Niels van Arkel, 22 jaar. Ik ben journalist, tekstschrijver en ben 
ZZP’er, voornamelijk werkzaam binnen Waddinxveen. Daarnaast ben 
ik actief als muzikant en secretaris bij mijn trots van het dorp: 
muziekvereniging Concordia. 

Ik ben als jonge ondernemer betrokken bij het initiatief SK/WRKS, 
opgericht door twee Waddinxveners die net als ik graag zien dat 
lokale talenten in Waddinxveen hun plek kunnen vinden.  

Ik zie als geboren Waddinxvener een plek voor mij waar startende 
Waddinxveners, leeftijdsgenoten, een plek kunnen vinden om te 
wonen, te werken en hun vrije tijd te besteden. Daarvoor is nog veel 
nodig: betaalbare huurwoningen bijvoorbeeld. Daar wil ik met mijn 
CDA-collega’s voor gaan vechten. 

Een slogan van onze campagne uit 2018 , de eerste waar ik aan 
meewerkte, was: “van 0 tot 100, wonen in Waddinxveen”. In mijn 
geval maak ik daar deze keer graag “leven in Waddinxveen” van. Ik 
wil mij inzetten voor de groepen waarvoor dit niet de normaalste 
zaak van de wereld is: starters, ouderen en mensen met een 
beperking.
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De lijst wordt geduwd door…  
Hugo van Berkesteijn

We hebben een lijstrekker en er zijn lijstduwers. De lijsttrekker staat op 
plaats 1 van de kandidatenlijst, de lijstduwers op de laatste plaatsen. De 
positie van een lijstrekker is duidelijk: voor elke partij is deze persoon 
het eerste politieke aanspreekpunt. Bastienne is dat voor het CDA in 
Waddinxveen, zowel voor de aankomende verkiezingen, als voor de 
komende vier jaren in de gemeenteraad. Die tweede groep, de 
lijstduwers, doen wel aan politiek, praten erover, hebben een mening, 
maar ambiëren niet een plaats in die gemeenteraad. Toch staan ze op 
de democratisch tot stand gekomen lijst en kan iedereen een stem op 
een lijstduwer uitbrengen. Dat laatste gebeurt ook in de praktijk en is 
daarmee best een gek fenomeen.  

Lijstduwers zijn in de eerste plaats supporters, maar dan wel van de 
harde kern. Door hun expliciete vermelding op de lijst laten zij weten 
dat de kandidaten op de bovenste plaatsen 100% hun steun hebben, 
dat zij vertrouwen hebben in hun politieke vaardigheden en hen als 
goede vertegenwoordigers zien van hun partij. Zij kunnen dat beamen, 
want de personen die als lijstduwer gevraagd worden, hebben vaak al 
het nodige voor de (lokale) partij betekend, zijn maatschappelijk actief 
of anderszins met de kandidaten bekend.  Dat geldt dus ook voor mij, ik 
heb acht jaren in de raad gezeten, maar als voorzitter van het bestuur 
van de afdeling gaat het er mij vooral om opnieuw steun en vertrouwen 
uit te spreken: het duwtje in de rug dat alle kandidaten nodig hebben. 
Wat voor de helderheid dus van belang is, is dat we op een 
kandidatenlijst onderscheid maken tussen de actieven en de 
supporters. De actieven staan intussen voluit op de posters die in 
Waddinxveen beginnen te verschijnen. De lijstduwers zullen waar ze 
kunnen hun vertrouwen in hen blijven uitspreken. Een stem aan hen, 
zal niet verloren gaan, maar weet dat de kandidaten in het begin van 
de lijst het werk gaan doen. Belangrijk werk. Ga dus vooral stemmen. 

Wie is… Niels van Arkel?

#7



Wilt u deze nieuwsbrief niet ontvangen? Stuur dan een mail naar 
info@waddinxveen.cda.nl

De verkiezingsactiviteiten komen nu echt op stoom.  

Natuurlijk laat niet alleen het CDA zich horen en zien, maar 
zijn alle partijen in Waddinxveen bezig zich van de beste 
kant te laten zien. Dat gebeurt in een periode dat ook de 
agenda van de gemeenteraad ‘bomvol’ zit. Dat betekent dat 
de zittende raadsleden nu dubbele uren draaien. 
De activiteiten die wij ondernemen om de kiezers duidelijk 
te maken waar we voor staan lopen uiteen: 

·       Posters: de meeste raamposters hebben inmiddels een 
raam gevonden. De komende dagen worden nog enkele 
leden bezocht en gevraagd om een stukje venster 
beschikbaar te stellen. Op de grote borden bij winkelcentra 
hangt onze poster prominent tussen de andere partijposters 
en tot slot zullen we ook op de borden direct langs de weg 
een poster ophangen. 

·       De verkiezingskrant: huis-aan-huis zal een krant worden 
bezorgd. Deze krant wordt gevoegd bij het Hart van 
Waddinxveen. Iedereen die HvW wekelijks ontvangt zal deze 
krant krijgen. 

·       Debatten: bijna alle leden van de fractie nemen deel aan 
debatten. Enkele georganiseerd door RTW, en op 7 maart 
volgt het grote AD-debat. Altijd uitdagend. 
Op de dagen vlak voor en op de verkiezingsdag natuurlijk 
nog diverse activiteiten, zoals flyeren, huis-aan-huis folders 
verspreiden, enzovoort.  

De stoom komt ervan af.
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Verkiezingsagenda

CDA in de media

De politieke agenda

CDA en PvdA/GL hekelen bouwplannen 
Lees ‘m hier →

De fractie moest in de laatste ronde nog 
behoorlijk de mouwen opstropen. Volle agenda’s 
voor de commissievergaderingen en de raad. 
Onze fractie heeft zich andermaal hard gemaakt 
voor de plek van betaalbare en sociale 
woningbouw in de uitbreiding van het Centrum 
en de Peter Zuidlaan. De Klimopgroep kan na 
vele jaren rekenen op brede steun van de raad 
om de gewenste nieuwbouw te realiseren en Be 
Fair krijgt steun voor het aanleggen van een 
extra kunstgrasveld. Dit laatste op basis van een 
motie ingediend door het CDA.

Klik op de link om het artikel te lezen

BEKIJK DE VERGADERSTUKKEN →

‘Energietransitie’ staat overal op de agenda. Een 
belangrijke ontwikkeling die alle inwoners van 
Waddinxveen zal raken en ook invloed zal 
hebben op onze bedrijven. Het is een onderwerp 
dat ons als lokale partij bezighoudt en daarmee 
is het een goed onderwerp voor een politiek café. 
Het gesprek wordt geleid door Brigitte Leferink, 
wethouder Duurzaamheid. 
  
Wij zijn blij met de komst van Henri Bontenbal 
naar Waddinxveen. Als lid van de Tweede 
Kamerfractie van het CDA is hij een deskundige 
op het gebied van energietransitie. Jac Bost is 
voorzitter van het Duurzaamheidsplatform voor 
Waddinxveense ondernemers. Ook hij weet goed 
waarover het gaat. Bastienne Prins, onze 
fractievoorzitter, zal vanuit de lokale politiek onze 
visie verwoorden. 
  
Van harte welkom: Woensdag 2 maart om 20.00 
uur (inloop vanaf 19:30) in Cultuurhuys de Kroon.

Debat mobiliteit met Erik Verweij (#6) 

Binnenkort hier terugluisteren →

Screenshot van krant, die binnenkort met Hart van 

Waddinxveen mee komt.

Politiek café over energietransitie
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